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Pan Dariusz Grodziński 
Radny Rady Miasta Kalisza 

W odpowiedzi na interpelację  złożoną w dniu 23 kwietnia 2021r. w sprawie stanu
trzech drzew rosnących wzdłuż  przebudowywanego odcinka ul.  Śródmiejskiej,  uprzejmie
wyjaśniam jak niżej.:

W  związku  z  realizowaną  inwestycją  obejmującą  rozbudowę  ul.  Śródmiejskiej  na  odc.
od  Rogatki  do  Mostu  Kamiennego,  opracowana  została  inwentaryzacja  dendrologiczna
przedmiotowych  drzew  –  3  lip  drobnolistnych.  Po  dokonaniu  oceny  stanu  zdrowotnego
stwierdzono porażenie wszystkich 3 drzew przez grzyby pasożytnicze rozszczepką pospolitą,
wywołującą  brunatną  zgniliznę  korozyjno  -  destrukcyjną  pnia,  pojawiającą  się  w  fazie
zamierania.  Ponadto,  w przypadku dwóch drzew stwierdzono również  zachwianą  statykę.
Drzewa  nie  rokują  szans  na  przeżycie  i  dalsze  ich  pozostawienie  grozi  złamaniem  pnia
w  miejscu  postępującej  infekcji  grzybów.  Należy  również  nadmienić,  że  zainfekowane
drzewa  stanowią  źródło  patogenów,  mogących  wpływać  destrukcyjnie  na  inne  zdrowe
drzewa. 
Mając na względzie zagwarantowanie bezpieczeństwa uczestnikom ruchu odbywającego się
w ul. Śródmiejskiej, podjęta została decyzja o dokonaniu wycinki chorych drzew. 

Równocześnie  pragnę  poinformować,  że  w  ramach  realizowanego  zadania  przewidziano
obszary biologicznie czynne w formie rabat z nasadzeniami roślin okrywowych, krzewów
liściastych, oraz drzew sadzonych do gruntu (8szt.) a także w donicach wielkoformatowych
(7szt.). Łącznie zaplanowano nasadzenie 15 sztuk klonu polnego.     

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek

Wiceprezydent Miasta Kalisza



Kalisz, dn. 22 kwietnia 2021 r.

Sz. P.
Krystian Kinastowski
Prezydent Miasta Kalisza

Interpelacja w sprawie drzew przy ul. Śródmiejskiej.

Niepokoi  mnie  stan  trzech  dużych  drzew  wzdłuż  przebudowywanego  odcinka  ul.
Śródmiejskiej,  w ramach likwidacji  tzw.  kontrapasu.  Jaka  jest  ich  kondycja? Szczególnie  tego,
które jest  obecnie podparte drewnianymi belkami? Czy ich obecność tam jest  zagrożona? Co
można zrobić aby zachować je w tym miejscu, w zdrowiu i pełnym rozkwicie? Wszak zieleń jest
złotem betonowych centrów miast.

Z poważaniem

/-/ Dariusz Grodziński

Radny Rady Miasta Kalisza


